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Date: 26th September 2019,           

 

Re:新空運安檢(X-Ray)的過渡期 

Re: Transitional Arrangement on Air Cargo Screening (X-Ray) 
 
Dear Valued customer: 
 
民航處於二Ｏ二Ｏ年一月開始提升航空貨物安檢要求，其中一項重要措施是政府於二Ｏ一八年十月公布的過渡期安排。

按安排，在國際民航組織新政策實施期限（2021年6月30日）之前，現時的已知/帳戶托運人(均為未經民航處驗証的托

運人)所托運的貨物的安檢百分比，將會由現時1% 的規定分階段由二Ｏ二Ｏ年一月開始逐漸提升至100%。 

The CAD have announced new policy for the enhanced screening requirements. According to the arrangement, 
starting from January 2020, the Regulated Agents (RAs) are required to gradually increase the screening percentage 
of known cargoes consigned by existing known / account consignors, which have not been validated by CAD to 100% 
in phases before the deadline imposed by ICAO (30 Jun 2021). 

過渡期安排詳情如下： 

The details of transitional arrangement are as follows: 

第一階段 : 2020年 1月 – 2020年 4月 管制代理人為已知貨物實施 25%安檢 

Phase 1 : From Jan. 2020 –April 2020 25% of cargoes required to be screened by RAs 
 
第二階段 : 2020年 5月 – 2020年 8月 管制代理人為已知貨物實施 40%安檢 

Phase 2 : From May 2020 – Aug.2020 40% of cargoes required to be screened by RAs 
 
第三階段 : 2020年 9月 – 2021年 2月 管制代理人為已知貨物實施 70%安檢 

Phase 3 : From Sep.2020 – Feb.2021 70% of cargoes required to be screened by RAs 
 
第四階段 : 2021年 3月 – 2021年 6月 管制代理人為已知貨物實施 100%安檢 

Phase 4 : From Mar 2021 – Jun. 2021 100% of cargoes required to be screened by RAs 
 

*空運貨出口將收取X光查貨費，實際費用將稍後公佈。 

*X-Ray will be required for all Air cargo ex-HKG. Actual amount will be advised later. 
 
如有最新或更改信息, 我司將及時告知, 如有疑問, 歡迎查詢 
Thank you for your kind attention on the above matter, if you still have any inquires please does not hesitate to contact 
us. 
 
Sales & Customer Services E-mail: Sales@nipponexpress-necl.com.hk  
                                         / Sales Hotline: (852) 2731 8269 
Air Export Cargo Group E-mail: air_export@nipponexpress-necl.com.hk 
 
Yours faithfully, 

 
Sales Development Division  
Nippon Express NEC Logistics Hong Kong Limited.                             

 
***This is a computer printout letter that requires no signature 
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